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Svar på spørgsmål fra Christian Juhl (EL) stillet den 22. august 2022.  

Spørgsmål nr. 296: 

”Hvilke analyser ligger til grund for at tro, at der efter etableringen af Femern Bælt vil 

være brug for en tunnelfabrik i Lolland Kommune, jf. at der er tradition for, at der ved 

store infrastrukturarbejder etableres midlertidige byggepladser for bl.a. at undgå lang 

transport med store betonelementer som f.eks. tunnelelementer, og produktionsenhe-

den til Femern Bælt er i fuld gang med at blive etableret?” 

Svar: 

Det indgår i aftalen om et udviklingspartnerskab for 2022-2025 mellem Lolland Kom-

mune og Indenrigs- og Boligministeriet, at kommunen vil afsøge muligheder for ud-

vikling af erhvervsliv mv. i relation til den kommende forbindelse under Femern Bælt. 

Analyser og vurderinger mv. til brug herfor forventes derfor at indgå i de aktiviteter, 

som Lolland Kommune vil igangsætte inden for det beskrevne i udviklingspartnerska-

bet. 

Der henvises herudover til besvarelsen af spørgsmål nr. 292. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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